



<b>Dagsorden menighedsrådsmøde 26/08-2021, kl. 19.00</b>	Kommende møder: 26.8. - 23.9. - 4.11. kl 19. 25.11. kl 17. herefter julefrokost kl. 18.00 6.1. kl 19
Mødet afholdes i kirkens mødelokale	ARK 9

<b>Dagsorden</b> udsendt 21/8 af formand Kathrine Stampe	<b>Referat</b> referent Sussi Højmosse
1. Fraværende/tilstede:	Fraværende: Ingen Tilstede: Kathrine Stampe, Jens Borg Spliid, Mette Christensen, Jørgen Nielsen, Jens Futtrup, Flemming Najbjerg og Sussi Højmosse
2. Godkendelse af dagsorden	Dagsorden godkendt.
3. Orientering fra formanden	Vi har alle sammen svaret ang. 5 års syn, at vi vælger løsning 2. Loftet bliver repareret. Der er i aften valg til provstiudvalg.
4. Beslutning fra ekstraordinært møde 2/7 ang. præstebetjeningen, mens vi venter på at kunne ansætte den lovede og af stiftet aflønnede ekstra deltidspræst	I andet halvår 2021 hentes der præstevikar ind til 2 gudstjenester og 2 begravelser, bisættelser osv om måneden, altså 24 tjenester i alt. Vikarerne finansieres af Trolldhede kirkekasse. Såfremt der ikke er en afklaring omkring ansættelse af vores deltidspræst inden årets udgang forlænges ordningen ind i 2022. Her finansieres ordningen dog efter den aftalte finansieringsmodel, der er aftalt mellem de to menighedsråd
5. nyt fra præsten	Der har været konfirmationsindskrivning. Konfirmationen i lørdags gik godt. Taizé gudstjeneste – Der skal indkøbes et program. Rytmask gudstjeneste 22.9. Temaet er ørken og kameler. Ved næste rytmask gudstjeneste er emnet engle.
6. nyt fra kasseren	Gennemgang af budget og kvartalsrapport. Regnskabsinstruks underskrives.
7. nyt fra kontaktperson	Medarbejdermøde afholdes i uge 41. Dato: 13.10.21 kl 10.30 i kirkens mødelokale. Arbejdsmiljøkursus/afklaring kommer som et punkt på næste møde.
8. nyt fra kirkevæрге	Kirkegårdsoversigt. Der bliver mange tomme pladser tæt på graverhuset inden for en kort årrække. Der bliver færre kistebegravelser. Flemming har lavet et brev til provstiudvalg om at få lov til at fjerne nogle tjørn og en ahorn ved læhegn. Der skal snart gøres noget ved de træer, der står ud mod Assingvej. De er blevet for store. Punkt til næste møde.
9. nyt fra udvalg: a: præstegårdsudvalg b: aktivitets- og gudstjenesteudvalg  • Opfølgning på Studieturen 2/7 • Opfølgning på Sogneudflugten 15/8 • Cykelsponsorløbet den 12/9 • Rytmask gudstjeneste den 22/9 c: pr.udvalg d: kirkebladsudvalg	A) Ikke nyt siden sidst. B) Opfølgning studietur 2/7: Det var en god tur. Godt planlagt. Indholdsrig. Afholdes helst en lørdag fremover. Opfølgning sogneudflugt 15/8: Der var ca 50 stk. Håbet var flere børnefamilier. Cykelsponsorløb 12.9: Er på plads. Mangler frivillige på ruten eller som tæller. Rytmask gudstjeneste 22.9: Der er styr på tingene. C) Ikke noget nyt. På budgetsamråd besøg af DKM. D) Frisk blad. Næste blad handler om engleskare.



<ul style="list-style-type: none"><li>• Skribent til dec., jan. og feb. udgaven - deadline den 24/10</li></ul> e: teknikudvalg f: diakoniudvalg <ul style="list-style-type: none"><li>• Høstoffer kuverten i kirken den 5/9, Hvilke organisationer skal være på konvolutten? (se bilagene)</li></ul>	Minikonfirmander bliver interviewet til bladet. Pilips band Håb kaver oplæg. Jørgen skriver til bladet. E) Har svært ved at finde en til på søndag. F) Der laves nye kuverter med den nye kollektliste og en tom linie. Ikke øremærket beløb går til menighedsplejen.
10. kommende indkøb/investeringer/ønsker: <ul style="list-style-type: none"><li>• Efterretning: kursus/udflugt til graver og gravermedhjælper er bevilget 200,- pr. person</li><li>• Efterretning: indkøbt poser med etiketter til konfirmanderne samt usb eller cd</li></ul>	Er godkendt af resten af menighedsrådet.
11. lapidarium/gravstedssikring. Hvilken placering og udformning af vold foretrækkes på kirkegården? Mulighed for at inddrage tidligere gravsteder der nu bortfalder til mindre voldanlæg, eller et større anlæg på den bagerste græsplæne a la det vi så i Studsgård på udflugten, eller en 3. løsning?	Der bliver lavet et lille afgrænset anlæg med jordvold til at sikre gravsten, der er bevaringsværdige. Der er forslag om at lave det nede ved graverhuset. Der er også forslag om at bruge det nye område. Flemming og Jens F laver 2-3 forskellige forslag, som præsenteres på næste møde.
12. Trolldhede by Night 24.09.21, Hvad skal vi lave og hvem kan deltage?	Vi skal skrive lidt til plakaten, om hvad vi laver.
13. Høstgudstjeneste 26.09.21	Vi giver frokost efter gudstjenesten, som vi plejer. Mette bestiller i hallen.
14. Beredskabsplan og førstehjælpskursus	Sussi har snakket med Hanna Brynaa. Ingen andre kirker i provstiet har beredskabsplan. Men Sussi og Ejnar vil gerne lave en oversigt over, hvor hjertestarter hænger og hvem gør hvad. Førstehjælpskursus: det bliver et 4 timers kursus.
15. evt:	Fællesmødeforslag: 15.9 eller 7.10.
16. kaffebrød til næste møde:	Mette tager brød med

Jens Borg Spliid forlader mødet kl 21.48 under punkt 12.

Flemming Najbjerg forlader mødet kl 22.13 under punkt 14.